
ACTA 2a ASSEMBLEA ORDINÀRIA CURS 23-24

Data:  15 de febrer de 2024 | De 16.30 h a 18.30 h

Tipus: Presencial

Espai de Conciliació: 6 infants inscrits (assistència:---)

Assistents 

24 participants presencials (al llarg de la reunió varia el nombre per gent que arriba tard o bé 
marxen abans) i 29 participants que deleguen el seu vot, tots i totes sòcies de l’AFA, entre els 
quals hi ha:
- Membres de la Junta: Mari Carmen (presidenta), Paola J.  (vicepresidenta) i Paola M. 
(secretària)
- Membres de les comissions:  Maga (Comissió espai migdia), Àlex (Revolta escolar), Laia 
(Comissió de festes) 
- Excusen assistència: Estela (tresorera) i membres de la Comissió d’Extraescolars

Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta anterior del passat dia 9 de novembre de 2023

2. Presentació informes de Comissió Espai Migdia i Comissió Extraescolars 

3. Votacions:

a. Renovació contracte d’arrendament per a la prestació i gestió del servei de 

menjador i servei de monitoratge durant l’horari interlectiu per part de 

L’Esguard SCCL.

b. Renovació del contracte pel servei de preparació i condimentació dels àpats 

amb l’empresa La XupXup SL

4. Informació de la Comissió festes:

a. Recaptació econòmica per les Colònies

b. Preu entrada Festa de Fi de Curs 

5. Precs i preguntes

RESUM ACTA:

1.  Aprovació de l’acta anterior del passat dia 9 de novembre de 2023

Votació:  PRESENCIALS - 23 a favor 

1 abstenció

  DELEGATS - 29 a favor

Queda aprovada l’acta amb 52 a favor i 1 abstenció



 

2. Presentació informes de Comissió Espai Migdia i Comissió Extraescolars 

Els informes es van enviar a totes les famílies per correu electrònic i també pels grups de 

WhatsApp de les classes. 

- Informe de la Comissió de l’espai migdia -  

https://drive.google.com/file/d/1ALv1S4dvbGwzLzu-x_vLH_1VCnLwqhwk/view?usp=drive_link

  

- Informe de la Comissió d’extraescolars   -

https://drive.google.com/file/d/1gq_rr6LU6GGsLfurzTaLijq7cKUrlfbY/view?usp=drive_link

S’obre un torn de paraules entre els assistents per comentar els informes i valoracions de les 

empreses.  En fem un resum de les diferents intervencions fetes:

 

INTERVENCIONS DELS ASSISTENTS: 

- P: Es pregunta si es té un registre quantitatiu de les incidències o conflictes que hi ha 

hagut a l’espai de migdia, per tal de poder fer una anàlisi més objectivable del 

funcionament o gestió per part de l’empresa de monitoratge. Informació que seria útil 

per a poder fer una valoració.

R:  Des de la Comissió s’explica que l’equip de l’Esguard duu un registre de les 

incidències compartit amb la Direcció de l’escola i que se’n fa seguiment. S’aclareix que 

l’AFA no té accés a aquest registre per un tema de protecció de dades.

 

- P: Sobre les incidències per al·lèrgies es pregunta qui és el responsable, si cuina o 

monitoratge. 

R: Fins a la sortida dels plats, la responsabilitat és de la cuina, un cop surt el menjar és 

l’empresa de monitoratge qui ha de vetllar per la seguretat del que es serveixen els 

infants.  Les incidències que hi ha hagut sempre han estat per errors a l’hora de servir, 

per això que l’empresa va fer propostes per millorar el protocol que es va elaborar l’any 

passat. 

La resposta de l’empresa va ser molt ràpida, es va suspendre la monitora una setmana, 

per petició de la comissió i de l’Escola, al retorn va rebre una formació específica sobre 

al·lèrgies i a petició de la família amb recolzament de la comissió, la monitora va ser 

canviada de grup. I s’han fet canvis per reforçar els controls i la comprovació dels 

menús especials i al·lèrgies, hi ha més de 10 mesures de confirmació. 

Protocol d’Al·lèrgies es pot consultar a la web de l’AFA - 

https://afa.escolaanglesola.cat/espai-migdia-menjador/

- S’obre un torn de paraules de diferents famílies on s’exposen conflictes o problemes 

entre infants en què o no s’ha informat a les famílies com l’empresa diu que fa o 

sembla que els conflictes més lleus però reincidents no s’ha aclarit com es tracten o 

s’atenen des de l’empresa.  Es comenten situacions personals o concretes i hi ha tant 

opinions desfavorables, com també opinions positives i correctes de com s’han atès 

https://drive.google.com/file/d/1ALv1S4dvbGwzLzu-x_vLH_1VCnLwqhwk/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1gq_rr6LU6GGsLfurzTaLijq7cKUrlfbY/view?usp=drive_link
https://afa.escolaanglesola.cat/espai-migdia-menjador/


conflictes o incidències lleus o moderades (cops, pilotades, discussions o conflictes més 

reincidents d’un infant amb resta del grup).

 

Algunes famílies d’infantil, on els infants són més petits i no comuniquen gaire el que 

fan o els passa durant el dia a l’escola, exposen la seva preocupació per la manca 

d’informació que tenen del que passa durant aquest curs a l’espai de migdia. 

Assabentar-se amb l’informe d’algunes incidències els ha preocupat, i creuen que 

caldria més informació contínua del que succeeix, no de temes concrets (s’entén que 

cal respectar la privacitat i protecció de dades dels infants) com ja s’ha comentat al inici 

del torn de paraules.

R: Es deixa clar que sempre hi haurà conflictes i divergència d’opinions, però que en 

general s’ha notat una millora en la resposta, agilitat i atenció per part de la nova 

coordinació. La direcció de l’escola també està molt satisfeta amb el dia a dia i la 

comunicació i seguiment.  

- Es comenta també que en la reunió informativa amb L’Esguard i La XupXup que es va 

realitzar el 22 de gener, en la que es va demanar com es treballava d’ús dels tovallons 

per part dels infants o altres hàbits d’higiene o autonomía individual es va explicar per 

part del nou coordinador que per temes d’adaptació dels nous membres de 

coordinació no s’havia fet molta atenció a aquest aspectes però que ho començaran a 

treballar.  Tot i així a data d’avui i tot i la insistència dels delegats de 3r B encara hi ha 

algunes classes (a 3r B i 6è)  que no tenen el cistell que els monitors han de facilitar als 

diferents grups per que els infants puguin posar la bossa amb el tovalló per baixar al 

pati o menjador, segons el torn en què dinen.

R: La mateixa empresa ha reconegut que amb els canvis estructurals que han tingut 

aquest curs, alguns aspectes del projecte pedagògic no s’han treballat amb l’equip. Des 

de la Comissió de l’espai migdia se’n farà seguiment i recollim el que s’ha exposat per 

demanar millores pel que fa a la planificació de diferents hàbits individuals tant 

d’higiene com d’autonomia personal. 

- Hi ha algunes intervencions que fan referència a la possibilitat de buscar opcions per a 

reduir la ràtio d’infants per monitor, contractant més monitors per exemple. Es 

plantegen diferents opcions, comentat que algunes AFA de l’entorn ho cobreixen des 

de l’AFA o bé, demanar empresa que ho assumeixi del marge de benefici. 

R: Junta comenta que actualment el preu del servei de menjador ja està al preu màxim 

que el Departament d’Educació permet, per tant l’opció d’augmentar el cost del servei 

no és viable. S’aprofita per explicar que el contracte tot i que es va treballar a final de 

curs passat per a millorar-lo, el fet que sigui l’empresa qui fa tota la gestió econòmica 

del servei, no ens permet poder negociar gaire el preus, serveis i costos. El contracte 

dels serveis es renova automàticament el 20 de març de cada any i per això la proposta 

de fer una assemblea al febrer perquè sigui l’assemblea de l’entitat qui decideixi la 

continuïtat o altres opcions per a la gestió d’aquests serveis que gran part de les 

famílies de l’escola necessitem per a la conciliació familiar.



També s’explica que normalment el departament publica els preus pel curs següent a 

l’entorn de mes de maig, un cop el contracte ja està renovat.  El que va passar el curs 

passat és que ambdues empreses van fer la proposta a màxims del preu que permet el 

Decret per mantenir el servei.

- Pel que fa a l’empresa de cuina La XupXup es va demanar a la Comissió que revisessin 

alguna combinació de menús per facilitar que els infants almenys els agradi un dels dos 

plats principals. També la possibilitat que les amanides no estiguin amanides sinó que 

posin els condiments a part i que siguin els infants que triïn si volen o no condiment i 

quin.

R: Comissió en pren nota i ho tractarà amb La XupXup. Expliquen que des de l’inici 

l’empresa de cuina està molt oberta i a disposició de les famílies per resoldre qualsevol 

dubte i adaptar els menús a situacions personals concretes.  També expliquen que sí 

que hi ha famílies que demanden alguns canvis o menús menys saludables (fregits, 

arrebossats per exemple) però que la comissió no ho contempla, ja que la priorització 

és oferir menús el màxim de saludables i seguint les indicacions d’alimentació 

saludable que fan les administracions de salut pública.   

La Xup Xup va informar a la reunió del 22 de gener que els seus menús estan 

supervisats pel PReME (Programa de Revisió de Menús Escolars a Catalunya) de 

l’Agència de Salut Pública - podeu consultar més informació aquí: 

https://salutpublica.gencat.cat/ca/ambits/promocio_salut/alimentacio_saludable/PRE

ME/

    

- Es comenta breument l’informe de la Comissió d’extraescolars. Cal tenir en compte que 

a més de les activitats de l’Esguard hi ha dues empreses més que ofereixen piscina 

(Forus) i robòtica (CreaTIC). Es comenten algunes de les incidències que s’han rebut 

per part de les famílies:

Amb piscina un problema a final del passat trimestre amb un monitor suplent que no 

va entrar a l’aigua amb infants més petits, fet que va provocar algunes baixes d’alguns 

infants pel 2n trimestre. Sembla que Forus, ja va prendre mesures amb aquest monitor 

suplent i aclarir que no és la manera de procedir amb els grups de petits, on el monitor 

sempre entra a l’aigua amb els infants.   

Pel que fa a les extraescolars a l’escola, a l’inici de curs hi havia una monitora de circ 

que no parlava en català. Es va traslladar l’observació a L’Esguard que va buscar i 

canviar el tallerista per complir amb el compromís que tots els monitors i talleristes 

que interactuen amb els infants parlin en català. 

       

3-. Votacions:

a. Renovació contracte d’arrendament per a la prestació i gestió del servei de menjador i 

servei de monitoratge durant l’horari interlectiu per part de L’Esguard SCCL.

Abans de la votació s’aclareix que la renovació del contracte amb L’Esguard és per a 

tots els serveis actuals: espai migdia, acollides matí, racons de tarda, extraescolars i 

casal d’estiu. 

https://salutpublica.gencat.cat/ca/ambits/promocio_salut/alimentacio_saludable/PREME/
https://salutpublica.gencat.cat/ca/ambits/promocio_salut/alimentacio_saludable/PREME/


 Votació:  PRESENCIALS - 21 a favor 

  3 en contra 
  1 abstenció

     DELEGATS -  23 a favor

              5 en contra

              1 abstenció 

 Queda aprovada la Renovació d’arrendament per a la prestació i gestió dels serveis de 

L’Esguard amb 44 a favor, 8 en contra i 2 abstencions.

b. Renovació del contracte pel servei de preparació i condimentació dels àpats amb 

l’empresa La XupXup SL

 Votació:  PRESENCIALS - 24 a favor 

     DELEGATS -      28 a favor

                1 abstenció 

 Queda aprovada la Renovació del contracte pel servei de preparació i condimentació 

dels àpats amb l’empresa La XupXup SL amb 52 a favor i 1 abstenció.

4. Informació de la Comissió Festes:

a. Recaptació econòmica per les Colònies:  des de la Comissió de festes ho van estar 

parlant després de l’anterior assemblea i van valorar que no ho consideren que sigui la 

seva competència. 

b. Preu entrada Festa de fi de curs:  s’exposen els costos i ingressos de la Festa de fi de 

curs de l’any passat: 

Despeses: 2.700€ (actuació matinal, jocs de tarda, Pd nit, postre sopar, 

comanda barra, esmorzar treballadors escola, entrada, obsequis i material)

Ingressos: 2.200€  (1.200€ entrades i 999€ barra) 

Analitzats els costos i el model de festa que organitzen des de la Comissió de festes, 

valoren  la necessitat de mantenir el preu de l’entrada que és de 2/3€ x persona per als 

socis i de 4/5€ per a no socis.  Aclareixen per si hi ha dubtes, que totes les famílies de la 

comissió també paguen l’entrada a més de la feina prèvia, durant i a posteriori de cada 

activitat. 

5. Precs i preguntes:

Comissió revolta escolar:

Comuniquen que l’Ajuntament va aprovar i ampliar les obres de pacificació del c/Anglesola i 

c/Europa, que es va presentar en els pressupostos participatiu l’any passat.  Les obres tene 

previst de començar al juny.



 Confirmar que aquest estiu començaran les obres per posar la climatització a les aules i 

diferents espais de l’escola aprofitant que l’edifici és nou i disposa del circuit centralitzat de 

renovació de l’aire.  Tot i així caldrà posar aparells a les aules  de difusió i també els 

condensadors al terrat. Un dels problemes és que tenim poc terrat i no es poden posar més 

plaques solars per cobrir el consum total, sembla però que es cobrirà amb les plaques que ja hi 

ha al terrat d’Itaca, Teresitas i les que tindrà el nou pavelló de l’Illa.

Com que la priorització del Consorci són els espais interiors, el tema de les ombres al pati no té 

data.  Així que des de la Comissió, juntament amb alguns pares de l’AFA enginyers i arquitectes, 

s’estudiaran opcions viables, per poder presentar un projecte viable per facilitar l’aprovació i 

pressupost al consorci. Si hi ha algun altre professional dins de l’AFA que pugui i vulgui 

col·laborar i donar un cop de mà, seria fantàstic i cal que es posi en contacte amb la Comissió 

revolta escolar. 

Es recorda que el proper 15 de març de 16 a 17 h hi ha el tall de carrer Numància d’aquest 2n 

trimestre on també participarà l’AFA d’Itaca i es realitzarà la Xocolatada solidària en benefici a 

la Investigació del càncer infantil.

  Aquí podeu consultar ambdues campanyes:

- Revolta escolar → https://www.revoltaescolar.cat/

- Xocolatada solidària → https://xocolatadasolidaria.org/

 

Actualització MANIFEST placeta Oriol Canals: Junta informa que s’han rebut notícies sobre 

aquest manifest en la que ens vam adherir el curs passat: 

- El passat 30 de gener vam entrar per registre totes les signatures de suport a la 

proposta: 17 entitats i més de 600 signatures a títol individual.

- El pròxim 12 de març es durà la proposta al Consell de Districte per a la seva aprovació. 

Per ara tenim confirmats el suport de tres dels grups polítics i estem esperançades que 

aquesta serà una aprovació unànime. 

- Un cop aprovada, Districte la traslladarà a Nomenclàtor de l'Ajuntament de Barcelona 

per a la seva aprovació i confirmació.

Finalitza la reunió a les 18.30 h. 

Aprovada a l’Assemblea del 13 de juny de 2024, amb 15 a favor i 1 abstenció.

 

https://www.revoltaescolar.cat/

